
 

 
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA JAUTĀJUMU KOMITEJAS 

SĒDES PROTOKOLS 
 

2024. gada 16. maijā                                                                                   Nr. 5 

 

Sēde sasaukta plkst. 11:00 

Sēdi atklāj plkst. 11:00 

 

Sēde notiek klātienē Balvos, Bērzpils ielā 1A 

 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par grozījumiem Viduču pamatskolas nolikumā. 

2. Par grozījumiem Balvu novada Kultūras pārvaldes nolikumā. 

3. Par Balvu Kultūras un atpūtas centra nolikuma apstiprināšanu. 

4. Par Tilžas pamatskolas Vectilžas pirmsskolas grupas slēgšanu. 

5. Par valsts budžeta finansējuma sadalījumu mācību līdzekļu iegādei Balvu novada 

pašvaldības vispārējās izglītības iestādēm 2024.gadam. 

6. Par pašvaldības naudas balvas piešķiršanu izglītojamajiem un pedagogiem par 

starptautiskiem sasniegumiem. 

7. Par vecāku dalības maksas noteikšanu Balvu novada pašvaldības organizētajās 

bērnu vasaras nometnēs 2024.gadā. 

 

Sēdi vada – Aija Mežale 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: deputāts Egons Salmanis, deputāts Imants Slišāns, deputāts Ruta Cibule, 

deputāts Svetlana Pavlovska, deputāts Sandra Kindzule 

 

Ieinteresētās personas: 

Balvu novada Izglītības pārvaldes Ekonomiste Ieva Sīle, Balvu novada Izglītības pārvaldes 

vadītāja vietniece Inta Kaļva, Balvu novada Kultūras pārvaldes vadītāja Rudīte Krūmiņa, Balvu 
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kultūras un atpūtas centra direktore Dita Nipere, domes priekšsēdētāja vietniece Sandra 

Kapteine, Balvu novada administrācijas Izpilddirektore Daina Tutiņa,  

attālināti izmantojot  https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) Vectilžas 

pagasta pārvaldes vadītāja Genovefa Jermacāne, Sabiedrisko attiecību nodaļas Sabiedrisko 

attiecību speciāliste Agrita Luža, deputāts Aldis Bukšs, Viduču pamatskolas direktore Anželika 

Ločmele, Rugāju pagasta pārvaldes vadītāja Arnita Kļaviņa, Kancelejas un personāla nodaļas 

personāla speciāliste Ausma Duļevska, Bāriņtiesas priekšsēdētāja Diāna Astreiko, Vīksnas 

pagasta pārvaldes vadītāja Dzintra Pipcāne, Kancelejas un personāla nodaļas arhivāre Guna 

Strumpe, Tilžas pamatskolas direktora vietniece (izglītības jomā) Gundega Baranova, 

Juridiskās nodaļas vadītāja Ilona Blūma, Viļakas kultūras nama direktore Inese Lāce, 

Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja vietniece Inese Siliņa, Juridiskās nodaļas 

Juriskonsults Iveta Kokoreviča, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas 

Nodokļu administratore Iveta Voiciša, Juridiskās nodaļas vecākais juriskonsults Juris 

Annuškāns, Vīksnas Tautas nama vadītāja Ligita Kacēna, Krišjāņu pagasta pārvaldes klientu 

apkalpošanas speciāliste Lilija Zelča, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības 

nodaļas grāmatvede Lilita Žuga, Balvu novada Sociālās pārvaldes vadītāja vietniece 

administratīvajos un saimnieciskajos jautājumos Līga Šustova, Finanšu plānošanas un 

centralizētās grāmatvedības nodaļas vadītāja Olga Siņica, Finanšu plānošanas un centralizētās 

grāmatvedības nodaļas Galvenā ekonomiste Sandra Būdniece, Juridiskās nodaļas Juriskonsults 

Sarmīte Gržibovska, Balvu novada administrācijas Izpilddirektora vietnieksadministratīvajos 

un finanšu jautājumos Tamāra Locāne, Rugāju muzeja vadītāja Velga Vīcupa, Eglaines 

pamatskolas lietvede Zanda Tūmiņa, Briežuciema tautas nama vadītāja Zita Mežale, Vectilžas 

pagasta pārvaldes vadītāja Genovefa Jermacāne, Tilžas pamatskolas  direktore Gunta Rižā  

 

Nepiedalās-  

Komitejas locekļi:, deputāts Marija Duļbinska - personīgu iemeslu dēļ 

 

 

Balsojums par darba kārtību 

 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Sēdes vadītāja aicina komitejas locekļus apstiprināt darba kārtību. 

Komitejas locekļi apstiprina darba kārtību. Sāk izskatīt darba kārtības 

jautājumus. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Ruta Cibule, Sandra Kindzule, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: Apstiprināt darba kārtību  

 

1.§ 

Par grozījumiem Viduču pamatskolas nolikumā 

 

Ziņo Anželika 

Ločmele: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 



3 

 
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  
6 (Ruta Cibule, Sandra Kindzule, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

“NEPIEDALĀS” -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 263 “Par grozījumiem Viduču 

pamatskolas nolikumā” 

 

2.§ 

Par grozījumiem Balvu novada Kultūras pārvaldes nolikumā 

 

Ziņo Rudīte Krūmiņa: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  
6 (Ruta Cibule, Sandra Kindzule, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

“NEPIEDALĀS” -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 262 “Par grozījumiem Balvu 

novada Kultūras pārvaldes nolikumā.” 

 

3.§ 

Par Balvu Kultūras un atpūtas centra nolikuma apstiprināšanu 

 

Izsaka priekšlikumu 

Dita Nipere: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  
6 (Ruta Cibule, Sandra Kindzule, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

“NEPIEDALĀS” -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 261 “Par Balvu Kultūras un 

atpūtas centra nolikuma apstiprināšanu” 
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4.§ 

Par Tilžas pamatskolas Vectilžas pirmsskolas grupas slēgšanu 

 

Ziņo Inta Kaļva: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Sīkāk skaidro par 

darbiniekiem. Skaidro, ka bērni noteikti tiks mācīti, bet jautājums par 

pirmsskolas grupiņu būtu jāskata kompleksi, jo pēc iepriekš 

pieņemtajiem noteikumiem, izskatās, ka šī grupiņa ir uz robežas. 

Vectilžā vietējie iedzīvotāji ļoti pārdzīvo par šo bijušās skolas ēku. 

Izsaka viedokli 

Genovefa Jermacāne: 

Skaidro, ka dotajā brīdī tādu haosu, kāds ir šobrīd, nav bijis nekad, ka 

neviens neko nepaskaidro, ka viss ir jāuzzin tenku līmenī un tad, kad 

tika uzzināts, ka nebūs skolas- bērnudārza pirmsskolas grupiņas, ka 

skatoties uz priekšdienām ir šokā, ka neviens nav aprunājies un kaut 

ko informējis par šo lēmumu, jo visa skolas dzīve ir arī saistīta ar 

kurināšanu un skolēnu pārvadāšanu. Skaidro, ka ļoti bēdājas par šo 

faktu, jo ir arī neizpratnē par to, kas kops tās teritorijas, jo ir tikai 

palīgstrādnieks un saimnieks, kuram ir jāsagatavo malka un jāapļauj 

visa teritorija. Sīkāk par apkures katlu. Rudens nāk, bet nekas joprojām 

nav zināms un saprotams. 

Izsaka viedokli 

Gundega Baranova: 

Skaidro, ka šis jautājums ir sāpīgs un skumīgs šis fakts. Nav jau 

nekādas garantijas, ka šie bērniņi pievienosies Tilžas grupiņai. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Jautā, kāpēc ir tāds viedoklis, vai ir dzirdēts kaut kas par to, ka bērni 

tiks vesti kaut kur citur. 

Izsaka viedokli 

Gundega Baranova: 

Skaidro, ka iespējams tiks meklētas citas iespējas. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka šis jautājums vairākkārt ir izskanējis. Skaidro, ka šobrīd 

šis jautājums tiek izskatīts komitejas sēdē, lai mēs - komitejas locekļi 

izrunājam un laika posmā no komitejas līdz domes sēdei noteikti vēl 

izbraukāsim un izrunāsim šo jautājumu ar šo iestādi, bet šobrīd zinot, 

kāda ir situācija un finansiālais stāvoklis, visu ko varam pārskatam un 

optimitizējam, kā arī tālāk tiks runāts par to, ka varētu arī Tilžas 

pirmsskolas grupiņu pievienot pie izglītības iestādes esošajā ēkā, ka 

šobrīd ir tāda situācija. Iepriekšējā sasaukumā tika lemts arī par to, ka 

kādreiz šajā iestādē varētu pārcelt arī pagasta pārvaldi un bibliotēku. 

Izsaka viedokli Gunta 

Rižā: 

Skaidro, ka attiecībā uz Vectilžas pirmsskolas grupas slēgšanu un 

krāšnu nepieciešamību, ka redz šo iespēju pārvietot šo grupu uz Tilžas 

pirmsskolas grupas iestādi, kur var pievienot bērnus 5-6 gadu 

vecumam esošajai pirmsskolas grupai un līdz 4 gadu vecumam bērnus, 

jo kapacitāte atļauj Tilžas ēkā būt un nodrošināt šo pirmsskolas 

izglītības kvalitāti atbilstoši tam, kā tas ir nepieciešams. Skaidro, ka 

neredz tādu iespēju par Tilžas pirmsskolas grupas pievienošanu pie 

esošās izglītības iestādes ēkas, bet, ja nākotnē par to tomēr tiks lemts, 

tad ir nepieciešams papildus diezgan daudz finanšu līdzekļu, lai 

nodrošinātu visu kvalitatīvi un atbilstošās telpās, ka uz doto mirkli 

šādu iespēju neredz. Skaidro, ka galvenais uzstādījums ir, ka primārais 

ir bērns, lai neciestu izglītības kvalitāte un bērns justos labi un tikai tad 

ir finanšu līdzekļi. Skaidro, ja krāsns nebūtu nobrukusi, tad varētu 

normāli strādāt. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka ir jāpārrunā šis jautājums, bet viennozīmīgi skaidrs, ka ir 

jāaizbrauc, jāpārrunā un jāpaskatās uz vietas. 
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Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro par šo ēku, ka ne jau pašmērķis ir tāds, lai viss tiktu likvidēts 

pagastos, ka diemžēl fakts noliek tādā situācijā, kad ir jāmeklē 

risinājumi. Protams ir jauki, kad ir šāda liela ēka, ko varētu apdzīvot 

vairākas iestādes, bet, lai līdz tam nonāktu ir vajadzīgi sākotnēji 

ieguldījumi. Skaidro, ka iepriekš tika runāts par katla iegādi, 

pārslēgšanu un izmaksām par to. Skaidro, ka Vectilžas feldšerpunktā 

no veselības inspekcijas tika veikta apsekošana un tika norādīts, ja 

netiks veikti uzlabojumi, lai šajā feldšerpunktā varētu iebraukt 

ratiņkrēslā, ka jānodrošina šī piekļuve, kā arī jāmaina durvis - ieejas 

durvis un durvis uz labierīcībām un tikai tad varam nodrošināt 

pilntiesīgu feldšerpunkta infrastruktūras nodrošināšanu. Sociālās 

komitejas vadītāja ir arī runājusi ar feldšeri par apmeklētību, pēc tā, kā 

vairs nepieņem ģimenes ārste apmeklētājus un tas ir nokrities. 

Nākamais risinājums būtu, ja pārceltu iestādes - pagasta pārvaldi, 

bibliotēku, kas arī ir šie sociālie darbinieki, kas pieņem, šobrīd 

esošajās ēkās to izdarīt nevar, jo ir nepieciešams kaut minimāls 

kosmētiskais remonts, bibliotēkas telpām jābūt atbilstoši aprīkotām un 

šobrīd tādus darbus veikt iespēju nav. Šobrīd nonākam pie fakta, kad 

ir jāmeklē šie nākamie risinājumi. Ja tiek runāts par šīs pirmsskolas 

grupas slēgšanu, tad šobrīd esam ceļā uz jaunu transportlīdzekļu iegādi 

skolēnu pārvadājumiem, kas tiks arī piešķirtsTilžai. Ka jānāk kopā, 

jārunā un jādomā, kā būtu labāk šajā gadījumā bērniem saņemot 

izglītību un tālākais jau, kā pakārtot infrastruktūru tiks lemts tālāk 

sarunu rezultātā. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka ļoti patika G.Rižās nostāja par kvalitāti, ja tiks nolemts par 

to, ka bērni tiks vesti uz Tilžu, priecē arī tas, ka darbiniekiem, kas tur 

paliek radīsies darbavietas. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka pārsteidza tas, ko teica pagasta pārvaldes vadītāja, tāpēc šī 

iemesla dēļ nav gatavs atbalstīt šo jautājumu, jo ir jāizpilda mājas 

darbs, jo pagasta pārvaldes vadītāja stāsta, ka nav ar viņu runāts šis 

jautājums, ka nav meklēti risinājumi, ka tā īsti nevajadzētu būt. 

Situācija nav vienkārša, bet ļoti negribētos, lai šis jautājums tiktu vilkts 

tik ilgi, kā iepriekš tika darīts ar Krišjāņu grupiņu. Lietām jābūt 

izrunātām, piedāvātiem risinājumiem, lai ir visiem saprotams, kā tas 

tiks risināts. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro, ka nevēlamies pieļaut šo situāciju, kāda bija izveidojusies ar 

Krišjāņu pirmsskolu, tāpēc šobrīd tika izveidots šāds veids, kad 

sākotnēji tiek runāts ar deputātiem un tikai pēc tam ar iedzīvotājiem. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka šis jautājums vēl tiks izskatīts Finanšu komitejā, bet 

skaidrs, ka šīs nedēļas laikā vēl būs tikšanās, bet ļoti negribas ticēt tam, 

ka pagasta pārvaldes vadītāja nav bijusi lietas kursā par šo jautājumu, 

bet joprojām uzskata to, katrs ir savādāks vadītājs un dažādi to visu 

uztver un šobrīd uzskata, ka laikam īsti ir nevietā šis komentārs. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Skaidro, ka šis jautājums ir ļoti smags un skaidrs, ka lauki sarūk un 

iztukšojas un situācija labāka nepaliks, bet balsojumu šodien noteiks 

šādas lietas - tika minēta statistika un to, ka nākošajā gadā sešgadīgo 

bērnu grupiņā nebūs bērnu, piecgadīgajos 1 bērns, nesen ir pieņemti 

šie noteikumi, kuri šobrīd neizpildās un trešais arguments, ka Tilžas 

direktore apliecina to, ka gatava uzņemt šos bērnus. 
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Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka līdzīgu argumentu dēļ, ko minēja E.Salmanis atturēsies 

šajā balsojumā un līdz domes sēdei mēģinās aizbraukt un aprunāties ar 

iedzīvotājiem. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka varētu kopā, kā komitejas locekļi, kuram ir iespējas 

aizbraukt un izrunāt šo jautājumu uz vietas, lai varētu dzirdēt kopīgu 

viedokli. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai Finanšu komitejas sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  3 (Ruta Cibule, Aija Mežale, Imants Slišāns) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  3 (Sandra Kindzule, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis) 

“NEPIEDALĀS” -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 231 “Par Tilžas pamatskolas 

Vectilžas pirmsskolas grupas slēgšanu” 
 Tiek akceptēts izskatīšanai Finanšu komitejas sēdē 

 

Komitejas loceklis Imants Slišāns atstāj komitejas sēdi. 

 

5.§ 

Par valsts budžeta finansējuma sadalījumu mācību līdzekļu iegādei Balvu novada 

pašvaldības vispārējās izglītības iestādēm 2024.gadam 

 

Ziņo Ieva Sīle: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
5 (Ruta Cibule, Sandra Kindzule, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 232 "Par valsts budžeta 

finansējuma sadalījumu mācību līdzekļu iegādei Balvu novada 

pašvaldības vispārējās izglītības iestādēm 2024.gadam" 
 Tiek akceptēts izskatīšanai Finanšu komitejas sēdē 

 

6.§ 

Par pašvaldības naudas balvas piešķiršanu izglītojamajiem un pedagogiem par 

starptautiskiem sasniegumiem 

 

Ziņo Inta Kaļva: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Skaidro, ka būtu 

nepieciešams papildināt lēmumprojektu ar Baltinavas Mūzikas un 

mākslas skolas nominantu Jāni Kārli Boldānu, kas ieguva 3.vietu 

konkursā un pedagogu Mariju Bukšu. 
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Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka nemaz nezināja, ka šim konkursam ir neklātienes daļa, kad 

var nosūtīt ieraksītu ierakstu. 

Izsaka viedokli Inta 

Kaļva: 

Skaidro, ka šobrīd Izglītības pārvaldes budžetā ir 9 000 euro šiem 

apbalvojamajiem un šobrīd ir iztērēts 8 600 euro un šobrīd nepietiek 

līdzekļu starptautisakjiem sasniegumiem un vēl nav apbalvoti 

teicamnieki, kas vēl nav zināmi. Šobrīd pārvaldei finansējuma 

nepietiks. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Skaidro, ka pagājušajā gadā tika maksāti 300 euro katram gan 

izglītojamajam, gan pedagogam. Skaidro, ka var piedāvāt virzīt 

summu, kāda tiks nolemta no neparedzētajiem līdzekļiem. 

Izsaka viedokli Rutas 

Cibule: 

Jautā, kāds ir Izglītības pārvaldes priekšlikums, redzot, ka nebūs 

iespējas iekļauties šajos pasākumos plānotajā budžetā. 

Izsaka viedokli Inta 

Kaļva: 

Skaidro, ka starptautiskajos sasniegumos nav bijis uzstādījums, par 

kādu prēmiju var runāt. Skaidro, ka būtu jauki, ja varētu piešķirt 150 

euro apmērā. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka viens no lēmumiem, kas būs jāpieņem ir arī papildus 

finansējums pansionātam tauku atsūcējam, tāpēc šeit skatās uz 

pieticīgajiem risinājumiem un mēģināt iekļauties tajā finansējumā, kas 

bija paredzēts gada sākumā. 

Izsaka viedokli Inta 

Kaļva: 

Skaidro, ka izglītība ir jāatbalsta un bērni ir mūsu nākotne un par šiem 

sasniegumiem 150 euro tas būtu tas minimums, ko varētu piešķirt. 

Jebkurā gadījumā šī finansējuma 9 000 euro nepietiktu un būtu 

nepieciešami grozījumi. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka šajā situācijā vainīgo nav, otra lieta, ka valsts mērogā 

daudzas vērtēsanas lietas nav sistemātiskas, ka ir atšķirība starp vietu 

un pakāpi. Ir daudzas jomas, kur bērni ir piedalījušies skatē un visiem 

ir vienlīdzīgas pakāpes. ņemot vērā šo uz nākošo gadu jābūt tik 

drosmīgiem un kardināli jāpārskata šī apbalvojumu sistēma un tik 

dāsni šobrīd neatbalstīt šos bērnus, šajā gadījumā iziet no situācijas tā, 

ka prēmija varētu būt kā piešķirtā vieta valsts mērogā. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka nolikumā ir atrunāti 70 euro, kas ir ļoti maza summa par 

šiem sasniegumiem, varbūt varētu piešķirt vismaz 100 euro apmērā, 

bet īsti 70 euro apmērā nebūtu gatava, ka būtu šāda summa. Varbūt var 

šogad piešķirt 100 euro apmērā un tad noteikti būtu nepieciešams šo 

nolikumu pārskatīt. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka piekrīt E.Salmaņa viedoklim par piešķirto naudas summu 

tādā apmērā, kā valsts mērogā un nākotnē noteikti būtu šis nolikums 

jāpārskata. Ļoti pārsteigta par to, ka ir neklātienes piedalīšanās 

konkursā, ka nākotnē šis būtu jāsvītro ārā, jo ir atšķirība starp klātieni 

un neklātieni. Šobrīd tas ir jāakceptē, jo šajā nolikumā šāds gadījums 

nav atrunāts, bet jebkurš konkurss parāda godīgi vidēji aritmētisko 

līmeni, kādā esi. 

Izsaka viedokli Inta 

Kaļva: 

Skaidro, ka tiek apbalvoti katru gadu, paskatoties citur vispār netiek 

apbalvoti, visvairāk žēl mākslas jomu, jo tajā netiek apbalvoti. Sīkāk 

paskaidro par vietām un pakāpēm. Katru gadu būs jālemj un jādomā 

par to, jo tiek daudzi apbalvoti, bet šī gribēšana, varēšana un vēlēšanās 

ir tāda, kāda tā ir. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka ir kanoni, kuri nav izmērāmi, līdz ar to mākslas jomā tādu 

nav, jo to nevar izmērīt. 
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Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka jāizlemj par naudas balvām un papildinājumu. Skaidro, ka 

personīgi par naudas balvām ir par to, ka piešķirtu 100 euro apmērā. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka piekristu E.Salmaņa un R.Cibules izteiktajiem 

piedāvājumiem, bet, lai nodalītu, kaut nedaudz to gradāciju, starp 

valsts mēroga un starptautiskajiem sasniegumiem nedaudz to summu 

palielināt - uz 10 vai 20 euro, tad arī būtu neliela atšķirība. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Sīkāk skaidro par neklātienes konkursiem, ka protams, ka nākotnē tas 

būtu jāpārskata, bet skumji ir tas, ka profesionāļi mēģina noniecināt 

publiski šo piedalīšanos šādā veidā, nemaz neaizdomājoties par 

iemesliem, kāpēc skolēns ir piedalījies neklātienes konkursā. Publiski 

šādi izteicieni raisa lielu nepatiku. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka noteikti atvainojas, ja kaut ar vienu vārdu ir aizskāris par 

šo teikto neklātienes piedalīšanos konkursā. Nekādā gadījumā tas 

nebija nicinoši, vai nenovērtējoši. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina atbalstīt iesniegto priekšlikumu - Papildināt lēmumprojektu ar 

punktu “Piešķirt Baltinavas Mūzikas un mākslas skolas 3.akordeona 

klases izglītojamajam Jānim Kārlim Boldānam naudas balvu EUR 

_____apmērā (______ euro, 00 centi) pēc nodokļu nomaksas par 

iegūto 3.vietu IV Starptautiskajā akordeona spēles konkursā “Concord 

of Sounds 2024” un pedagogam Marijai Bukšai naudas balvu EUR 

______apmērā (_______euro, 00 centi) pēc nodokļu nomaksas, par ko 

komitejas locekļi nobalso ar 5 (Ruta Cibule, Sanda Kindzule, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis) balsīm par, pret - nav, 

atturas - nav. Priekšlikums tiek atbalstīts. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina atbalstīt iesniegto priekšlikumu - Papildināt lēmuprojektu ar 

naudas balvām 1.vieta 90 EUR apmērā, 2.vieta 70 EUR apmērā, 

3.vieta 50 EUR apmērā, par ko komitejas locekļi nobalso ar 4 (Ruta 

Cibule, Sandra Kindzule, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis) balsīm 

par, pret - nav, atturas - 1 (Aija Mežale). Priekšlikums tiek atbalstīts. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu ar papildinājumiem un 

sniegt atzinumu jautājuma izskatīšanai Finanšu komitejas sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
5 (Ruta Cibule, Sandra Kindzule, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Akceptēt ar labojumiem lēmuma projektu Nr. 223 "Par 

pašvaldības naudas balvas piešķiršanu izglītojamajiem un 

pedagogiem par starptautiskiem sasniegumiem" 

 

7.§ 

Par vecāku dalības maksas noteikšanu Balvu novada pašvaldības organizētajās bērnu 

vasaras nometnēs 2024.gadā 

 

Ziņo Maruta Brokāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai Finanšu komitejas sēdē. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
5 (Ruta Cibule, Sandra Kindzule, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 222 "Par vecāku dalības maksas 

noteikšanu Balvu novada pašvaldības organizētajās bērnu 

vasaras nometnēs 2024.gadā" 

 

Sēdi slēdz plkst. 12:35 

 

Sēdi vadīja   

Komitejas sēdes vadītāja                                                                                           Aija Mežale 

 

Sēdi protokolēja –  

personāla speciāliste                            Jūlija Korlaša 

 

 


